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Nuuk, 28.. december 2009

I henhold til Inatsisartuts forretningsorden §36 stk. 1 fremsender jeg følgende spørgsmål til
Naalakkersuisut:

I Avanersuaq var der Sassat-fangst og fangerne har ingen indhandlingsmuligheder til 
mattak og kød. Hvad er Naalakkersuisuts planer for at forbedre dette hvis de har 
planer?
(Aleqa Hammond, Siumut)

Begrundelse
I Avanersuaq var der ved slutningen af november sassat-fangst hvilket skabte forventning om 
indtjeningsmuligheder for fangerne samt rigeligt med kødforsyninger til alle. 

Vi erfarer, at der ikke er nogen indhandlingsmulighed for deres sassat-fangst og at dette ikke ser ud 
til at blive arbejdet på at få løst hvilket får mig til at stille Naalakkersuisut et spørgsmål om de har 
planer om at bane vej for at de kan sælge deres mattak og kød, og hvordan ?

Jeg ønsker at få spørgsmålet besvaret indenfor 10 dage.
Med venlig hilsen


